
 

 

 

 

 

 

 

 

Kontakt  

Sagsansvarlig: 

Trine Hjortebjærg Mortensen 

Hvidebækskolen 

Telefon, direkte: 59 53 55 42 

Kalundborg Kommune 

Skolevej 1 

4490 Jerslev 

www.hvidebaekskolen.dk 
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MØDEDATO 

21.august 2019 

 

STED 

Hvidebækskolen 

 

INDHOLDSFORTEGNELSE 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde 

 

MEDLEMMER: Ulla Karlshøj, Line Christiansen, Henning Buerup Jørgensen, Kitt Stenberg, Dorthe 

Nyvang Smitshuysen, Ditte Andersen, Rikke Larsen, Christian Bechsgård 
MEDARB.REP.: Bernadette Jedig, Anita Rathje  
SKOLELEDELSEN: Bjørn Mortensen, Trine Hjortebjærg Mortensen, Line Mie Hjorth Christensen/Anette 

Aggergaard 

ELEVREPRÆSENTANTER: Formand: Alberte Sander Jensen Næstformand: Daniel Shatz 
FRAVÆRENDE: Henning Buerup Jørgensen, Line Christiansen 

Dagsorden 

Fejl i tidspunkter. Mødet skulle være startet kl.17, men der stod 18.00 på dagsordenen. 

Mødet startede ca.17.15 

• Elevråd:  17.00-17.15 

Orientering og debat om ERs punkter: Der er elevrådsvalg i slutningen af august/starten af 

september. Første elevråd afholdes fælles mellem det lille og det store elevråd, således, at 

de er fælles om at bestemme formand og næstformand. Der ligger tre samlede elevråd i 

september, da de vil arbejde på projektbeskrivelse til puljen om elevrådskonkurrencen på 

50.000 kr.  

 

Beslutningspunkter:  17.15-18.00 

• Godkendelse af referat fra sidste møde: Godkendt 

• Høring: Ny styrelsesvedtægt:  

Skolebestyrelsen tilkendegiver at der ønskes valgperiode på 2 år på Hvidebækskolen. 

Gennemgående en fin og mere lettilgængelig styrelsesvedtægt. Det er godt at der er 

indskrevet et afsnit om lejrskole. 

Vedr. undervisning for tosprogede elever stk.2: Skolebestyrelsen ønsker en uddybning af, 

hvad basisundervisning indeholder, samt hvordan den specifikke beregning foretages. 

Skolebestyrelsen undrer sig over at strukturen med den fælles skoleledelse mellem 

Hvidebækskolen og Rørby skole, ikke er nævnt.  

Skolebestyrelserne på de tre landsbyordninger er ikke lige store, hvilket skolebestyrelsen 

ligeledes undrer sig over. 

Vedr. indskrivning af elever, så foreslår skolebestyrelsen at der på landdistriktsskoler kan 

være optagelse på anden skole end distriktsskolen, hvis klassekvotienten ikke overstiger 25 

elever, således, at der kun reserveres 3 pladser til eventuelle tilflyttere.  

 

Debatpunkter:  18.00-18.20 

• Skolebestyrelsesrepræsentanter til forældremøder – udvalg har udarbejdet en ”info-liste” der 

kan tales ud fra (udvalget består af: Ulla og Ditte).  

Forslag til punkter: 

o Værdiregelsæt 

file://///kk.intern.dk/DFS/Afdeling/Hvidebaekskolen/1fastemøder/skb201819/www.hvidebaekskolen.dk
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o Anti-mobbepolitik 

o Ordensregler 

o Principper 

o Referater fra møder 

o Mobilprincip 

o Skolens hjemmeside 

o Antal møder m.m. 

 

Skolebestyrelsen drøftede mulighed for at kunne se billeder af personalet. I denne forbindelse blev 

lovgivningen på dette område drøftet. 

 

Orienteringspunkter:  18.20-18.50 

• Budget/regnskab 2019 (bilag udleveres på mødet): Skolebestyrelsen ønsker fremadrettet at 
det ikke udleveres på mødet, men bliver gennemgået på mødet (på projektor, så det bliver 
stort). Drøftet og aftalt. Pt. Ser det ud til at vi kommer ud af 2019 med et mindre 
merforbrug. 

• AULA: Vi overgår til AULA i uge 43, ifølge nyeste melding. 
• Farlig skolevej: Bjørn har været indkaldt til møde på Holbækvej (med team vej, ejendom og 

affald) på baggrund af den skriftlige henvendelse om farlig skolevej, der blev sendt før 
sommerferien. Der er ikke besluttet en cykelsti på strækningen endnu. Henvendelsen tages 
med til det politiske udvalg. Bjørn blev lovet et skriftligt svar. 
 

Orientering fra:  18.50-19.00 
• Pædagogisk Råd v/Anita Rathje: Overbygningsafdelingsrådet har evaluereret på 

mobilprincippet og det er gået godt. 
• Elevråd: - 
• SFO: SFO har valgt at bakke op om mobilprincippet, således, at der nu kun er 1 dag man må 

benytte sin mobiltlf. Der er høstfest d.30/8 2019 
• Ledelsen: Modtagelsen af mobilprincippet, samt orientering om tilbagemelding fra forælder, 

samt elev (der er pt. Modtaget 1 forældrehenvendelse, samt 1 elevhenvendelse på kontoret)  
 
Der er kommet ny skoledirektør, Michael Gravesen. Han har bl.a. ønsket at møde alle 
skolebestyrelser, så det forventes at han dukker op i løbet af året. 
 
Frikvartererne er blevet ændret en smule omkring spisefrikvarteret pga. de tidligere 
skoledage for indskolingen. 

• Skolebestyrelsen:  
 

Kommende punkter til skolebestyrelsesmøder: 

• Opfølgning på APV 

• Fotoalbum (GDPR) 

• Værdidiskussion om konkurrence og eliteidræt.   

• Drøftelse om klassedeling efter 6. Klasse.  
 

Kommende skolebestyrelsesmøder: 1/10 2019, 22/10, 28/11, 17/12, 22/1 2020, 27/2, 23/3, 

29/4, 16/6 2020, samt dimission d.25/6 2020 


